
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily konaného dne 
 10.6.2008 od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře OSH 

 

Program: 

1, Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

2, Zápis z minulého jednání VV OSH. 

3, Čerpání rozpočtu OSH  v roce 2008  

4, Distribuce programu – kancelář pro obec – stav 

5, Informace z jednání starostů OSH a ÚORP 

6,Informace o soutěžích a výročích SDH 

7, PO očima dětí – předání  

8,Diskuse 

9,Závěr jednání 

 

1. Zapisovatelem jednání  br. Jiřička, ověřovatelé br. Tomeš a Kynych 

2. Zápis z minulého jednání  přečetl br. Jiřička. Vše plněno průběžně. 

3. Čerpání rozpočtu, br. Mlejnek :  OSH zatím vede schodkové hospodaření. Začátkem roku 
2008 se kopil automobil a jsou financovány různé projekty. Příjmy jsou z provizí od HVP a VPO 
ve výši odpovídající polovině roku. Očekává se převod dotace na chod kanceláře OSH od 
Libereckého kraje. Velkým výdajem bylo pořádání soutěže Plamen, dorostu a PO očima dětí 
(125000,- Kč). Další větší výdaje byly na školení vedoucích mládeže a rozhodčích a platby 
pojistného za majetek OSH. Jinak rozpočet se plní dle ročního období (přijatelný k polovině roku). 
Většina z přislíbených dotací je ještě před vyúčtováním. Pozn. – stoupá počet mladých hasičů – za 
pololetí příjem z nových členských příspěvků za mládež 1.440,- Kč.  11.6.2008 proběhne 
v Podmoklicích školení hospodářů sborů, které chtějí čerpat dotace z MŠMT na MTZ v roce 2008, 
aby bylo vše řádně administrativně ošetřeno.     V kanceláři OSH jsou připraveny pro sbory 
k podpisu smlouvy z GF Libereckého kraje. Nutno zajistit do 11.6.2008, aby mohly být vráceny 
na KÚ do Liberce. 

4. Distribuce programů Kancelář pro obec- br. starosta:  Ještě ne všechny okrsky vrátily 
podepsané převzetí CD romů od sborů. Apel na dotažení této věci do konce nejpozději do konce 
června. V případě změn kontaktovat co nejdříve OSH. 

5. Informace z jednání starostů OSH a ÚORP  br. starosta: Zasedání se konalo 26.4.2008 
v Přibyslavi. Podařilo se uspět s novelou zákona o shromažďování a nemusíme měnit stanovy a 
razítka (o.s. za názvem spolku…). Gen. Štěpán hovořil o příspěvku 300 mil. Pro JPO V – výstroj – 
pět kompletů včetně bot na malé sbory. 30. -31.8.2008 bude v Přibyslavi Pyrocar.  HVP získala 
licenci na povinné ručení. Bude to celkem atraktivní produkt. VPO zlepšila zásobování. 



Hospodaření ústředí skončilo přebytkem cca 3 miliony korun.    HZS vyvíjí snahu a tlak na větší 
proškolení JPO V. 

Br. Adametz – ÚORP se sešla 5.6.2008. Slabá účast, většina se omluvila. Řešilo se republikové 
kolo PO očima dětí a byly vyhlášeny výsledky. Konstatováno, že dle vyhl. 23 by měla vzniknout 
nová pravidla prevence, ale vše jde velmi pomalu k světu. 

6. Informace o soutěžích a výročích. Br. Kynych – 19.4.2008 proběhlo školení vedoucích 
mládeže ve Vysokém nad Jizerou. Mělo dobrou úroveň. Bohužel ne tak dobře dopadlo školení 
rozhodčích mládeže. Přes velkou přípravu se nesetkalo s odpovídajícím zájmem. Je třeba se 
zamyslet nad dalším postupem. Bylo by dobré vytipovat nové členy rady mládeže. Stávající jsou 
již pokročilého věku a chtěli by své pozice předat mladším. Je to složité, protože většina 
schopných lidí dělá zároveň vedoucí kolektivů ve sborech a další činnost z tohoto titulu vcelku 
oprávněně odmítají. 

Proběhlo jarní kolo soutěže Plamen. 17.5. 2008 v Nedaříži. (23 starších a 11 mladších 
kolektivů). Kladně hodnoceno zajištění soutěže, hladký průběh i technické zajištění.Postoupil 
Jabloneček a Poniklá. 

Jarní kolo dorostu ve Vilémově. Proběhlo 24.5.25008. Opět kvalitně připravená soutěž v těžkém 
terénu. Poděkování pořadatelům z místa i okrsku. Konstatována pouze navazující špatná 
komunikace s KS v Liberci ohledně krajského kola – mohlo jet více kolektivů, ale toto sděleno 
pozdě. 

Podzimní kolo hry plamen  proběhne letos v Roztokách u Jilemnice. 

Proběhne soutěž na Chlumu. Všichni jsou zváni. 

7.  Předání cen PO očima dětí. Br Adametz vyhodnotil okresní kolo PO očima dětí ve školním 
roce 2007/2008. Zástupcům okrsků, kde jsou nějaké oceněné práce, předal věcné dary a pamětní 
listy k předání ve školách a sborech. 

8. Diskuse: 

Br. Vejnar:  problematiku rozhodčích u mládeže je třeba řešit citlivě, abychom nešlápli vedle a 
nesnížili počet kolektivů v Plamenu. Bylo by dobré vytipovat úplně nové lidi, kteří by se už nyní 
zaškolovali. 

9. Starosta ukončil jednání v 16:18 hodin. 

 

 

 


